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Data: 2019-09-02 09:53:54+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/171828 - EKRANY PRZY UL CHAŁUBIŃSKIEGO (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.361.2019

PANIE PREZYDENCIE W PIERWOTNYM PROJEKCIE BUDOWY DROGI PSZCZYNA RACIBÓRZ BYŁA PRZEWIDZIANA BUDOWA
EKRANÓW NA WYSOKOŚCI UL CHAŁUBIŃSKIEGO I CHWAŁOWICKIEJ , W TEJ CHWILI TYCH EKRANÓW NIE MA I Z TEGO CO
SŁYSZĘ NIE BĘDZIE, DLATEGO CHCIAŁBYM SIĘ DOWIEDZIEĆ DLACZEGO TYCH LUDZI ZAMIESZKAŁYCH W OKOLICY TEJ DROGI
SKAZUJEMY NA TYLE NIEPRZYJEMNOŚCI I UCIĄŻLIWOŚCI. CHCĘ PODKREŚLIĆ, ŻE BYŁEM NA TEJ DRODZE PARĘ DNI TEMU I TO
CO SŁYSZAŁEM JEST NIE DO ZNIESIENIA. CIESZY MNIE TO, ŻE WYBUDOWANO POTĘŻNY STAW DLA ŻAB, ALE ZAPOMNIANO
SKOSIĆ POBOCZE DROGI I OBCIĄĆ SUCHE KONARY DRZEW. LICZĘ NA SZYBKĄ POMOC TYM MIESZKAŃCOM I ZABEZPIECZENIE
ICH PRZED OGROMNYM SZUMEM I HAŁASEM.
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